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Betreft: Verslag informatiebijeenkomst op 29-01-2020 Frankelandgroep nieuwbouw HavenVeste 
Datum: 6 februari 2020 
Van: Frankelandgroep 
 
 
Op 29 januari 2020 heeft de Frankelandgroep een zeer geslaagde informatiebijeenkomst gehouden 
om haar nieuwbouwplannen aan de Nieuwe Haven, genoemd HavenVeste, te laten zien aan 
omwonenden en belanghebbenden. De architect, de gemeente en medewerkers/directie van 
Frankelandgroep waren aanwezig om aan de hand van panelen de plannen toe te lichten en vragen 
te beantwoorden. Tevens lag er de notitie  HavenVeste door Frankelandgroep opgesteld om uit te 
leggen waarom deze nieuwbouw zo belangrijk is. 
 
Voor het eerste deel van de bijeenkomst, van 16.30 tot 17.30 uur, waren de bewoners van het nabij 
gelegen Havenbogen uitgenodigd. Ca 27 bewoners hebben van de gelegenheid gebruik gemaakt. 
Het tweede deel van de bijeenkomst, van 17.30 – 19.30 uur, was voor iedereen toegankelijk. Ca. 48 
personen hebben het tweede deel bezocht. 
 
De bijeenkomst was goed bezocht en de ongeveer 75 aanwezige omwonenden reageerden 
enthousiast op de plannen. Ze begrijpen de urgentie van de uitbreiding: als Frankelandgroep willen 
én voelen we ons als maatschappelijke organisatie verplicht om bij te dragen aan een oplossing voor 
de lange wachtlijsten in Schiedam voor verpleeghuisplaatsen en woningen met zorg in de nabijheid. 
 
Een aantal omwonenden vroegen aandacht voor de parkeerdruk en de overlast en veiligheid tijdens 
de geplande werkzaamheden. We vertelden hen onder andere over de beoogde parkeerkelder die 
we onder de nieuwbouw willen realiseren. Daarnaast vinden ook wij het van groot belang dat de 
nieuwbouw veilig en met zo min mogelijk overlast voor bewoners en omwonenden zal worden 
uitgevoerd. 
 
Er stond ook een vragenbox waar mensen hun gegevens met vragen konden achterlaten. 
Totaal zijn er van 14 omwonenden vragen ontvangen. 
 
8 bewoners van de Fabristraat hebben vragen gesteld, die gingen over: 
- zorg om parkeerdruk en parkeerproblemen in de straat ; waar gaat bouwer busjes werknemers 
parkeren? 
- hoe gaat verkeerscirculatie tijdens de bouw 
- te verwachtte bouwoverlast 
- veiligheid tijdens de bouw voor omwonenden 
 
De overige 6 vragen waren van bewoners van:  
Rembrandtlaan: op de hoogte gehouden worden 
Nieuwe Haven en St. Luidinastraat: hoe wordt monitoring trillingen gedaan en wat wordt gedaan om 
trillingen te beperken 
Westvest: exploitant van Westvestkerk vraagt afstemming en planning ivm geluid/trillingen tijdens 
hun opnames  
Brugmanstraat: zorg over nu al hoge parkeerdruk/parkeerprobleem in de wijk. 
Warande: openbare verlichting tijdens bouw verbeteren; in huidige situatie nu reeds te weinig. 
 
De Frankelandgroep heeft op haar website een speciale pagina geopend om iedereen die 
geïnteresseerd is in HavenVeste goed op de hoogte te houden van de planning en de uitwerking van 
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de plannen:  frankelandgroep.nl/havenveste. Een aantal van de tijdens deze bijeenkomst 
getoonde panelen met de plannen en de notitie HavenVeste zijn hier te vinden. Tevens zullen alle 
vragen met antwoorden (FAQ) ook op deze pagina voor iedereen te vinden zijn. Op de website 
vertellen wij graag meer over waarom we gaan uitbreiden, wat we precies van plan zijn en wat de 
huidige status is.  
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